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Protokół Nr 73/2022 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, 

Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 8 listopada 2022 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca Komisji 

2. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Herrmann Cecylia – Zastępca przewodniczącej komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Górska Kinga –  młodszy referent ds. rolnictwa 

4. Guźlecka Krystyna – inspektor ds. gospodarki odpadami 

5. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Dyskusja o możliwościach utworzenia Przedsiębiorstwa Komunalnego. 

3. Oczyszczalnie przydomowe – złożone wnioski na inwestycje w roku 2022. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godzinie 12:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Przewodniczącą Rady Gminy Panią 

Wiesławę Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Dyskusja o możliwościach utworzenia Przedsiębiorstwa Komunalnego. 

Radna Renata Gawrysiak – zapytała się, czy jest realna możliwość, żeby powstał w Gminie 

Zakład Komunalny? 
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Wójt Gminy – poinformował, że bardziej myśli o Spółce Komunalnej niż Zakładzie 

Komunalnym. W tym kontekście został złożony wniosek na modernizację PSZOK-a, gdzie 

w ramach projektu zakupione zostaną maszyny i urządzenia.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, do kiedy będzie realizowana modernizacja 

PSZOK-a? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że firma która wygrała przetarg ma czas do końca czerwca 

2023 roku. W między czasie będziemy rozmawiać w jaki sposób powołać Gminną Spółkę 

Komunalną, ponieważ musi być prezes oraz zarząd. Dodał, że audytor na ostatniej rozmowie 

stwierdził, że taka spółka, to najlepsze rozwiązanie.  

Radny Jakub Kaszliński – zapytał się, jakie korzyści dla Gminy byłyby z powstania takiej 

spółki? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że wszelkie prace remontowe, czy obsługę wodociągów 

i oczyszczalni ścieków przejmie wówczas ta spółka. Poza tym spółka może zarabiać, czyli 

wykonywać odpłatnie pewne usługi, starać się o dotacje, czy brać udział w przetargach.  

Radna Renata Gawrysiak – zapytała, czy Gmina będzie miała kontrolę nad działalnością 

spółki, czy to będzie oderwane całkowicie od gminy? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że Gmina musi mieć kontrolę nad spółką, ponieważ ona będzie 

władała mieniem gminnym.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Oczyszczalnie przydomowe – złożone wnioski na inwestycje w roku 2022. 

Pani Kinga Górska – poinformowała, że w roku 2022 został złożony jeden wniosek 

o dofinansowanie do oczyszczalni przydomowej? 

Radna Renata Gawrysiak – zapytała się, ile wynosiło dofinansowanie? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że 5 tyś zł.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, dlaczego jest tak małe zainteresowanie tym 

dofinansowaniem? 

Pani Krystyna Guźlecka – odpowiedziała, że całkowity koszt takiej oczyszczalni to ponad 

10 000 zł i w dzisiejszych czasach może nie każdego stać na taki wydatek. Poza tym niektórzy 

korzystają ze starych szamb, które mieli wcześniej pobudowane.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, jak często należy opróżniać takie szambo? 

Pani Krystyna Guźlecka – odpowiedziała, że zbiorniki bezodpływowe powinny być 

opróżniane raz na kwartał. Mieszkaniec powinien mieć podpisaną umowę z firmą na wywóz 

i w razie kontroli ją przedstawić oraz fakturę za wywóz.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 4. Zakończenie. 
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Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji, radna 

Renata Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 8 listopada 2022 r. , godz. 13:30 

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Renata Gawrysiak 


